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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 11 DE MARÇ DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Representants:  
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez i Dr. Ricard 
Molina Latorre 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada Roig i  Sr. 
Ricard Hernández Muñoz  
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno Escribà 
Connexió on-line:  
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Marc Bausili Ribera  i 
Dr. Alex Romero Fernández 
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales i Pablo Osorio 
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal i Dr. Lluis Mayol Canals 
 
La reunió s'inicia a les 17,09 hores 
 

1. Nou funcionament junta de representants.  
Petita introducció amb el propòsit de vetllar que es facin les coses com toquen. I que ho 
ha pogut valorar per l’ interès de molts del representants quant volen coneixes el micro 
dels diferents temes que pengen del Consell  
- Pregunta al membres consell: perquè esteu realment aquí? 
- Objectius del Consell: 

Ensenyament del Suport vital inclosa la ressuscitació en suport vital en tots els seus 
nivell 
Difusió de les recomanacions 
La pràctica de la RCP i seguir recomanacions de l’ERC 
Accions i mesures contra la mort sobtada i accidental 
Estimular la investigació bàsica, tècnica i epidemiològica  
Cooperar amb les diferents Administracions i promoure les col·laboració entre les 
diferents administracions 

 
2. Introducció de un àrea de Treball: Pla director Malalties Cardiovasculars i PLANUC 

Presentació del projecte per part del Dr. Xavier Jiménez Fàbrega , Daniel Vilar i Helena 
Tizón, directora del Pla director de Cardio,  
Presenten el projecte de Millora de l’atenció a l’aturada cardíaca a Catalunya. 
Que son 6 projectes que donen forma al projecte de supervivència 

• Primers Interventors 

• DEA 

• Formació 

• Autòpsies i estudi genètic 

• Innovació  

• Espais cardio protegits 
App integrada a l’aplicatiu informàtic del SEM. Lliure al mercat.  
En el punt de formació pensen que el CCR, com entitat referent, hauria de tenir un paper 
rellevant. I al 2025 tenir ja una aplicació del sistema. 
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3. Establir Calendari reunions anual.  

Reunió mensual 2n. dimarts de cada més, a la fundació Acadèmia,  de les  16:00 fins les 
18:00 hores. 

• 9 d’abril de 2024 

• 14 de maig de 2024 

• 11 de juny de 2024 

• 9 juliol de 2024 

• 10 de setembre de 2024 

• 8 d’octubre de 2024 

• 12 de novembre de 2024 

• 10 de desembre de 2024 
Juliol i desembre reunions amb els presidents de les societats i membres del Consell  

 
4. Distribució de tasques 

- Tresoreria.   
o Canvi en el circuit de la signatura de les factures (Docusign) 
o El Dr. Escalada manifesta que la figura del Tresorer sigui rotatòria i que sigui 

sempre el vicepresident del Consell.  
Vocals de Pediatria, en aquet punt es qüestiona la presidència i exposen que 
tots els punts s’han de votar.  
Vocals de Anestesia, exposen que el tema de tresoreria es un tema prou 
complexa a l’hora de fer pressupostos anuals i que també els sembla correcte 
que sigui altre vocalia. També es qüestiona el funcionament i que tots els 
temes siguin votats. 
Vocals de Medicina de Família, expressen que hi ha una part rutinària però el 
problema està en la planificació anual i proposa bianual. Que els pressupostos 
fins ara han sigut amb moltes desviacions raonables que han sigut acceptades 
donat el romanent que hi té el CCR. I que tots els temes primer haurien de 
saber-se abans de votar-se. 
Vocals de Medicina Intensiva, estan d’acord amb l’exposat per les altres 
membres i que tots els temes s’han de sotmetre a votació. 
Vocals de Cardiologia, exposen que tots els temes que s’hagin de votar han de 
sortir en l’ordre del dia. Donat que com només hi ha un vot per societat els 2 
membres s’han de posar d’acord. També que s’han de votar tots els temes. 
 

El Dr. Escalada exposa que aquests son els blocs que necessiten més urgència 
- Xarxes socials 
- Grups de treballs 
- Premis i beca 
- Projectes que comptem amb el CCR, espais cardioprotegits, etc.. 
- Docència.  

o Dia Instructor 
o Cursos GIC 

La resta de membres exposen: 
Pediatria: tema GIC, sap que ha contactat amb el Dr. Jesus Payeres, com a Medical Educator,  per 
començar amb els cursos. Estem a l’espera que contesti per a començar l’organització o buscar 
a altre persona. Com a directors de GIC hi ha més persones que el poden gestiona. 
Anestesia: pregunta per un tema nou de cursos de recertificació en SVI i SVA, els membres del 
Consell  li donen les seves respostes i que l’ERC hauria de donar explicacions al instructors 
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Urgències: comenta que hi ha molts temes que corren més urgència i fa repassada al 
organigrama. 
Seguin l’organigrama, i en aquest punt de la reunió, encara no hi ha Tresorer i també falta 
acordar: 
Relacions Institucionals, que com a mida d’urgència s’hauria de ratificar al Dr. Giraldo, en 
funcions,  que sigui el cap de relacions institucionals, per la seva experiència i connexions amb 
l’ERC. 
Comitè Científic, no serà una emergència a dia d’avui formar-ho 
Difusió del coneixement, amb urgència donat que cauen els diferents grups de treball 
Programa SVe, urgeix posar-li ordre 
Comunicació i XXSS,  pendent de determinar si son o no una urgència 
Medicina Familiar, s’ha de treballar més el document i no es pot ratificar cap figura.  
Medicina Intensiva, dona l’opinió que Comunicació i XXSS és molt important per a poder donar 
una tranquil·litat als instructors i que s’ha de trobar un responsable de comunicació 
 
Votacions:  
 
Amb les votacions s’arriba a l’acord de que el Tresorer del Consell sigui el Vicepresident, càrrec 
rotatori. 
Queda ratificat que el Dr. Giraldo, en funcions, sigui la figura de Relacions institucionals. 
 
 
 
Es proposa una nova eina per a millorar la comunicació entre els membres del Consell: TRELLO i 
MIRO 
Es proposa que tots els membres siguin administradors del WhatsApp 
Sponsors penjats a la web, es redactarà un nou conveni per passar a votació  
 
La reunió finalitza a les 20:05 hores 
 


